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Tijdens een bijeenkomst over het nieuw aan te leggen park aan de dorpsrand in Schildwolde/Slochteren bleek er veel
belangstelling te zijn. Een zestigtal burgers was gekomen om aan te horen en meningen te geven. De meningen waren
verdeeld, maar overwegend werd positief gedacht over de plannen.

Bij opening van de avond werd begonnen met de constatering dat het meer en meer zal gaan regenen.  Uit een
onderzoek is gebleken dat het riool in Slochteren niet overal opgewassen zal zijn tegen die watervloed. Het totaal
vergroten van de capaciteit van het riool zou te duur zijn en wordt niet als optie gezien. Men wil de pieken opvangen door
installatie van tijdelijke waterbergingen: diepe sloten, of, zoals in het nieuw aan te leggen parkje, vijvers, die voor tijdelijke
opslag van regenwater zorgen.Het nieuw aan te leggen park dient dan ook mede als waterberging: er zal in totaal 2100
m3 water tijdelijk geborgen kunnen worden. 

Daarnaast zal van de huidige lappendeken van crossbaan, speelveld, volkstuintjes en openbaar groen een eenheid
worden gemaakt, die middels ecologische principes beheerd zal worden. In 2007 zal een eerste aanleg worden
gerealiseerd, waarna in 2008 de natuur er zelf zijn gang mag gaan. Daarna zal zonodig bijgestuurd worden. 

Klaas Kieviet legde uit dat er vooral veel speelruimte voor de kinderen zal komen: plekken om hutten te bouwen, aan het
water te spelen. Optioneel zouden er ook koeien kunnen grazen, zij het dat het dan niet gaat om de gewone zwart-bonte
koeien, maar om Hooglanders. Die blijken in de praktijk prima overweg te kunnen met kinderen en loslopende honden.
Of het er ook echt van gaat komen dat er koeien in het parkje grazen is nog de vraag, ze kunnen er in ieder geval niet
het hele jaar lopen.
 

Bij de gang van zaken werden wat vraagtekens gezet: de Gemeente gaf voorlichting, maar wilde ook graag de mening
van de bevolking horen. Henk Kl&ouml;pping vroeg zich af hoe de inspraak van de bevolking na deze avond plaats zou
vinden. Immers, je moest acuut je mening vormen tijdens de presentatie en dat vond Kl&ouml;pping wel wat "kort dag". 
Kieviet legde uit hoe het zat: de groenvoorziening is in feite een zaak van de Gemeente, die daar uiteindelijk zelf haar
eigen plan in kan trekken. Maar in deze tijd wil men toch meer op voorhand naar de burger luisteren, vandaar deze
avond. Of er dan mogelijk ook nog een vervolg kwam op deze avond? Dat was eigenlijk niet de bedoeling, maar na
aandringen van diverse mensen uit de zaal werd toegezegd dat "na de zomer" - men wil eind 2007 beginnen met de
aanleg van het parkje - nog eens een avond belegd zou worden.

Vragen waren er overigens genoeg: of het ging om een overstort van het reguliere riool, wilde de heer Okkens weten. Hij
werd gerustgesteld: nee, het ging zeer zeker niet om een overstort van rioolwater, het ging puur om een overstort van
regenwater. Hoe zit het me die 4 mensen die op het huidige terrein volkstuintjes hebben? Wel, zij krijgen een ander
stukje grond aangeboden, maar hebben ook al aangegeven geen bezwaar te hebben.  Wat gaat er gebeuren met het
crossbaantje en de speelplaats? Het terrein is ook bedoeld om kinderen te laten spelen, daar passen deze zaken goed
in, aldus Kieviet. Water en kinderen - is dat niet gevaarlijk? Zeker, maar de huidige steile sloot met diep water is veel
gevaarlijker. 
 

Een aantal mensen maakte zich zorgen om hun privacy, nu er achter hun huis een wandelpad zou komen. Het pad zal in
ieder geval zo worden gelegd dat het niet pal langs de tuinen loopt. Een onderdeel van het park is een kleine
groenstrook die zich tussen de bebouwing bevind. Daar ergeren de omwonenden zich momenteel aan: het is "maar een
rommeltje". Kan dat niet netter? Kieviet legt uit dat dit strookje nu al ecologisch wordt beheerd. Hij is het met de stelling
dat het er rommelig uitziet niet eens, maar zal de situatie nog eens in ogenschouw nemen.  

Het totale park zal 5 hectare groot worden en zal mede kunnen dienen als uitlaatgebied voor de honden. Harrie Dijkema
vroeg zich af of het niet beter was een eigen terrein voor uitlaat van honden aan te leggen. Sja, dat kan, maar de praktijk
wijst uit dat mensen zich daar niet aan plegen te houden en de hond rustig elders ook zijn behoefte laten doen. "Beter
opvoeden, dus", constateert Dijkema. Inderdaad, maar ja, daar kan de Gemeente weinig aan doen en dus sterft het plan
voor de uitlaatplaats ter plekke een stille dood. 

Hoewel de voorzitster van de avond constateerde dat het plan goed werd ontvangen  waren er toch veel mensen die
kleinere en grotere problemen zagen. Het is dan ook, zo menen wij, een goede zaak dat de burgers zelf het initiatief
blijven nemen en hun suggesties en vragen voorleggen aan Klaas Kievit. In hoeverre daar wat mee wordt gedaan kan
worden geconstateerd op de geplande tweede avond, in september 2007. Klaas is bereikbaar op het Gemeentehuis,
telefoon 0598 42 5555  
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